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  . 17.01.22   ב-  שנערכה  ישיבה  סיכום

  נוכחים: דוד ילין, מודי למדן, שני זהבי.

  מיקום פסיפס משפחות לשנת המאה- דיון בשתי האפשרויות שהוצעו-  . 1 

  אפשרות ראשונה
  לשלב את חזית בניין הדואר עם חזית בניין המרפאה.

  עלה נושא איכות קיר מבנה הדואר, מבחינת יכולת לשאת עומס.
  עלה נושא תרומת הפסיפס כזרז לשיפור נראות מרכז הקיבוץ.

  עלה הרעיון לשלב את שלט הדואר בסככה עתידית המתוכננת שם.
  עלה הצורך לסדר את הגינה הקדמית הקטנה באופן שיאפשר לחברים לעמוד ולהתבונן.

  שני- נוכחת.  בעד:
  נמרוד, מירב, איה ,רן, בועז- הצביעו מרחוק.

  אפשרות שניה
  חזית צידית של בניין המגורים מול החשמליה עם חזית חלקית של בניין המכבסה.

  עלה הרעיון לשלב עם מסלול יגור.

  מודי. מציע לנסות לשלב עם מסלול יגור.  בעד:

  (דוד נמנע משתי האפשרויות).

  סיכום:
  נבחרה האפשרות הראשונה.

  תידרש חוות דעת קונסטרוקטיבית, תידרש הצעה למיקום חלופי לשלטי הדואר, ידרש תיאום מול הנוי.  המשך בדיקה:

  הסדרת חניה בצמוד לאולפן-  . 2 
  יש אפשרות להכניס ארבע חניות ע"ח דשא שאינו בשימוש, הוגשה תכנית עקרונית לעיון.

  עלה הצורך להציב שלט מנחה עם הוראה לא להיכנס עם רכבים לרחבת חדר האוכל, במקביל להסדרת החניה המדוברת.
  עלה נושא החניה לצד המרכולית של עובדי ענף המזון- נושא שיש להסדיר אותו ולהחזיר את הרחבה הנ"ל להולכי הרגל.

  סיכום:
  כל הנוכחים בעד.

  במידה ולמי מחברי הועדה יש התנגדות- אנא ידעו אותי.
  מול יועץ תנועה.  המשך בדיקה:

  הצבה מחודשת לפעמון-  . 3 
  הוגשה תכנית עקרונית לעיון, המראה שניתן לשלב את הפעמון בצורה יפה בקצה רחבת הדשא של החד"א.

  דוד מציע להשאיר את הפעמון במקומו (מול הכניסה לחד"א מכיוון גן אלון).

  אין החלטה חד משמעית בנושא, אשמח לשמוע את דעתכם בישיבה הבאה.


